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什么是加拿大电子在线签证或 ETA 或电子旅行授权。 电子旅行授权预计到达时间 (ETA) 是那些不

需要纸质签证签证（换句话说，通过飞机前往加拿大的签证服务员国民）的公民的入境先决条件

电子旅行授权书以电子方式连接到您的护照。 这是加拿大的短期签证。 其有效期为五年或直到您

的护照到期为止，以较早者为准。 如果您的护照丢失、被盗或损坏或更新，那么您需要申请另一

份加拿大在线签证或 ETA。 

 

 凭借有效的加拿大在线签证或电子旅行授权，您可以多次飞往加拿大进行短期停留（通常每次访

问长达 180 天或六个月.加拿大签证在线申请  当您出现在机场边界时，官员将要求您查看您的加

拿大预计到达时间或在线加拿大签证的电子邮件副本，并检查您的护照。 当您获得批准的在线加

拿大签证时，需要带什么去机场？请将电子版电子邮件或打印件放在手边。 

 

 您的护照必须与您的在线加拿大签证或电子旅行授权相匹配，它将与您用于申请的签证相关联。 

航空公司员工将审查您的签证或预计到达时间，以确认您拥有合法的加拿大电子旅行授权。 确保

您携带护照原件，如果您有多本护照，则携带与您的加拿大 ETA 或加拿大在线签证相关的护照。 
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避免在机场出现问题。当您的电子旅行授权获得批准和认可后，请确保您的电子旅行授权批准电

子邮件中提到的识别号码与您的护照页上的号码相符。 

 

 如果它们不匹配，您必须再次申请另一个加拿大电子旅行授权或加拿大在线签证。 以下国家的公

民和居民有资格申请在线加拿大签证或ETA、波兰、克罗地亚、英国海外、西班牙、挪威、瑞士

、以色列、立陶宛、斯洛文尼亚、开曼群岛、比利时、韩国、新西兰、罗马尼亚、马耳他、台湾

、卢森堡、丹麦、巴哈马、 Barbados, 萨摩亚, 法国, 香港, Br. 维尔京群岛、希腊、荷兰、芬兰、澳

大利亚、新加坡、巴布亚新几内亚、德国、奥地利、墨西哥、梵蒂冈城国、英国、塞浦路斯、爱

尔兰、智利、冰岛、拉脱维亚、所罗门群岛、匈牙利、日本、葡萄牙、蒙特塞拉特、斯洛伐克、

瑞典、保加利亚、圣马力诺、列支敦士登、文莱、安道尔、摩纳哥、捷克共和国、爱沙尼亚、意

大利和安圭拉。   

 

从中国踏上加拿大居留权的旅程需要经历复杂且多方面的签证申请流程。作为移民程序专家我们

了解为中国公民获得加拿大签证所涉及的复杂性和细微差别。在这份综合指南中我们深入探讨了

申请流程的各个方面，为您提供成功获得加拿大签证所需的知识和见解。 

 

了解不同的签证选择 

1. 访客签证（临时居民签证） 

访客签证，也称为临时居民签证 (TRV)专为希望前往加拿大旅游 商务或探亲访友的个人而设计。 

计划在加拿大临时居留的中国公民必须办理访客签证的申请程序。 

 

2. 学习许可 

对于渴望在加拿大求学的中国学生来说，获得学习许可势在必行。该许可证允许在加拿大指定的

学习机构学习，确保无缝过渡到加拿大教育系统。 

 

 

 



3. 工作许可证 

获得工作许可证对于中国公民在加拿大寻求就业机会至关重要。 无论是通过雇主赞助、国际协议

还是特定计划，获得工作许可证都为实现全国各行业的职业前景打开了大门。 

 

4. 快速通道 

快速通道系统为包括中国在内的世界各地的技术工人和专业人士移民加拿大提供了一条简化的途

径。 通过综合评分系统，根据年龄、教育程度、工作经验和语言水平等因素对候选人进行评估。 

启动申请流程 

 

1. 收集所需文件 

准备必要的文件是启动加拿大签证申请流程的第一步从护照和照片到财务报表和证明信 细致的文

件对于成功的申请至关重要。 

 

2. 填写申请表 

准确、彻底地填写所需的申请表至关重要。无论是在线申请还是通过纸质提交申请，注重细节对

于避免延误或拒绝至关重要。 

 

3. 缴纳申请费 

支付适用的签证费用是申请过程中的强制性步骤。 请务必遵守规定的付款方式并核实与您的签证

类别相对应的费用金额。 

4. 提交申请 

一旦准备好所有文件并支付费用，加拿大签证申请 请通过指定渠道提交您的签证申请。 及时提交

可以提高处理效率并最大限度地减少潜在的延误。 

 

 

 

https://www.canada-visas.org/zh-CN/visa/


面试过程导航 

对于某些签证类别，例如访客签证和学习许可，申请人可能需要参加面试，作为评估过程的一部

分。 准备是成功的关键，因为面试官可能会询问您的旅行计划、财务稳定性或在加拿大学习/工

作的意图。 

 

回应其他请求 

在申请审核过程中，移民当局可能会要求提供更多信息或文件来支持您的案件。必须及时回应此

类要求，并对提出的任何询问提供全面答复。 

等待决定 

提交签证申请后，移民当局会仔细审查您的案件，等待一段时间。在此阶段，耐心至关重要，因

为处理时间可能会根据申请量和复杂性等因素而有所不同。 

 

结论：实现你的加拿大梦 

作为中国公民，办理加拿大签证申请流程需要勤奋、做好准备并遵守程序要求。通过遵循本指南

中概述的步骤并利用我们的专业知识，您可以自信而清晰地踏上加拿大居留之旅。 

 

FOR CHINESE CITIZENS - CANADA Government of Canada Electronic Travel Authority - Canada ETA - 

Online Canada Visa - Canadian Government Visa Application, Online Canada Visa Application Center 

 

What is Canada Electronic Online Visa or ETA or Electronic Travel Authorization. An Electronic Travel 

Authorization ETA is an entry prerequisite for those citizens who do not require a paper visa (in other 

words, visa attendant nationals traveling to Canada by air). The electronic travel authorization is 

electronically linked to your passport. This is a short-term visa for Canada. It is valid for five years or until 

your passport expires, whichever is earlier. If your passport is lost, stolen or damaged or renewed, then 

you will need to apply for another Canadian online visa or ETA. 

 

With a valid Canada Visa Application Online Visa or Electronic Travel Authorization, you can fly 

to Canada multiple times for short stays (usually up to 180 days or six months per visit). When you show 

up at the airport border, officials will ask you to see an email copy of your Canadian ETA or online 
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Canadian visa, and check your passport. What do you need to bring to the airport when you get your 

online Canada visa approved? Please keep an electronic email or hard copy handy. 

 

 Your passport must match your online Canadian visa or electronic travel authorization, which will be 

linked to the visa you used to apply. Airline staff will review your visa or ETA to confirm that you have 

legal electronic travel authorization for Canada. Make sure you bring your original passport or, if you 

have multiple passports, the one associated with your Canada ETA or Canada Online Visa. Avoid 

problems at the airport. Once your Electronic Travel Authorization is approved and recognized, please 

ensure that the identification number mentioned in your Electronic Travel Authorization approval email 

matches the number on your passport page. 

 

 If they do not match, you must apply again for another Canadian Electronic Travel Authorization or 

Canada Online Visa. Citizens and residents of the following countries are eligible to apply for an online 

Canada visa or ETA, Poland, Croatia, British Overseas, Spain, Norway, Switzerland, Israel, Lithuania, 

Slovenia, Cayman Islands, Belgium, South Korea, New Zealand, Romania, Malta, Taiwan, Luxembourg, 

Denmark, Bahamas, Barbados, Samoa, France, Hong Kong, Br. Virgin Islands, Greece, Netherlands, 

Finland, Australia, Singapore, Papua New Guinea, Germany, Austria, Mexico, Vatican City State, United 

Kingdom, Cyprus, Ireland, Chile, Iceland, Latvia, Solomon Islands, Hungary, Japan, Portugal, Montserrat, 

Slovakia, Sweden, Bulgaria, San Marino, Liechtenstein, Brunei, Andorra, Monaco, Czech Republic, 

Estonia, Italy and Anguilla. 

 

The journey to Canadian residency from China requires a complex and multi-faceted visa application 

process. As immigration process experts, we understand the complexities and nuances involved in 

obtaining a Canadian visa for Chinese citizens. In this comprehensive guide, we dive into every aspect of 

the application process to give you the knowledge and insights you need to successfully obtain your 

Canadian visa. 

Learn about the different visa options 

1. Visitor visa (temporary resident visa) 

A visitor visa, also known as a Temporary Resident Visa (TRV), is designed for individuals who wish to 

travel to Canada for tourism, business, or to visit family and friends. Chinese citizens who plan to stay in 

Canada temporarily must go through the application process for a visitor visa. 

2. Study Permit 

For Chinese students eager to study in Canada, obtaining a study permit is imperative. This license 

allows study at a designated learning institution in Canada, ensuring a seamless transition into the 

Canadian education system. 

 

 



3. Work permit 

Obtaining a work permit is essential for Chinese citizens seeking employment opportunities in Canada. 

Whether through employer sponsorship, international agreements or specific schemes, obtaining a 

work permit opens the door to career prospects in a variety of industries across the country. 

 

4. Fast Track 

The Express Entry system provides a streamlined pathway for skilled workers and professionals from 

around the world, including those from China, to immigrate to Canada. Candidates are evaluated 

through a comprehensive scoring system based on factors such as age, education, work experience and 

language proficiency. 

Start the application process 

1. Gather required documents 

Preparing the necessary documents is the first step in starting the Canadian visa application process. 

From passports and photos to financial statements and letters of reference, meticulous documentation 

is critical to a successful application. 

 

2. Fill in the application form 

It is critical that you fill out the required application forms accurately and thoroughly. Whether you 

apply online or submit your application on paper, attention to detail is critical to avoiding delays or 

denials. 

 

3. Pay the application fee 

Payment of the applicable visa fees is a mandatory step in the application process. Please be sure to 

adhere to the prescribed payment method and verify the fee amount corresponding to your visa 

category. 

4. Submit application 

Once all documents are Canada Visa Application prepared and fees paid, submit your visa 

application through designated channels. Timely submission improves processing efficiency and 

minimizes potential delays. 

 

Navigating the interview process 

For certain visa categories, such as visitor visas and study permits, applicants may be required to attend 

an interview as part of the assessment process. Preparation is key to success, as the interviewer may ask 

about your travel plans, financial stability, or intentions to study/work in Canada. 
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Respond to other requests 

During the application review process, immigration authorities may request additional information or 

documentation to support your case. You must respond promptly to such requests and provide a 

comprehensive response to any inquiries made. 

 

waiting for decision 

After submitting your visa application, there will be a waiting period while the immigration authorities 

carefully review your case. Patience is crucial at this stage as processing times may vary based on factors 

such as volume and complexity of applications. 

 

Conclusion: Live your Canadian dream 

As a Chinese citizen, going through the Canadian visa application process requires diligence, 

preparation, and compliance with procedural requirements. By following the steps outlined in this guide 

and leveraging our expertise, you can embark on your Canadian residency journey with confidence and 

clarity. 


